
Referat ekstraordinært afdelingsmøde  
28/3 2023 
 
14 deltagere (11 husstande)  
Heraf 4 fra afdelingsbestyrelsen 
 
Kommentarer til finansiering. Kritisk ift de 60.000 fra eget budget.  
 
Spørgsmål til om der er forhandlet ift de 60.000 fra eget budget.  

- svar: nej  
 
Flere beboere stiller sig meget kritisk over for at BF ikke betaler hele beløbet, fordi haverne burde 
være anlagt fra start.  
 
Beboere er nervøse for huslejestigning, på trods af at dette er afkræftet i mail.  
 
Forespørgsel: Gang/sti bag skuret, så man ikke skal gå foran haven ved 2e, for at tilgå 
parkeringsplads for beboere i bygning 3.  

- dette nævnes for Rasmus, når han kommer og sætter de endelige streger.  
 
Afstemning om haver til bygning 3 
Stemmer:  
For: 14  
Imod: 0  
Neutral: 8  
 
Dermed vedtaget. 
 
 
 
Signe Lange Andersen 
Suppleant, Afdeling 22 


